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Generalforsamling hos GF Sønderjylland CVR 24253589 
Hotel Norden, Storegade 56, 6100 Haderslev, mandag den 14. april 2025 kl.18.00 
 
 
 
Referat 
 
Bestyrelsesformand Gunnar Hansen bød velkommen til generalforsamlingen. Der var endnu en 
gang sat deltagerrekord med ca. 160 deltagere. 
 
Efter den indledende fællessang gav Gunnar Hansen ordet til forretningsfører Marco Holm Tarp, der 
bød velkommen, præsenterede sig selv og fortalte om ”anbefal et medlem”-kampagnen. 
 
Derefter gik man over til dagsordenens punkt 1. 
 
 
1. Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslog advokat Kasper Stjernegaard til dirigent. Kasper Stjernegaard blev valgt. 
 
Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og 
beslutningsdygtig i henhold til klubbens vedtægter. 
 
Dirigenten gennemgik dagsorden og sagde i den forbindelse, at der ikke var indkommet forslag fra 
medlemmerne. Der var kommet to forslag fra bestyrelsen, og ifølge vedtægterne var to 
bestyrelsesmedlemmer på valg. 
 
Der var ikke indvendinger mod dagsorden og generalforsamlingens lovlighed. 
 
Dirigenten gav herefter ordet til bestyrelsesformand Gunnar Hansen. 
 
 
2. Bestyrelsens beretning 
Bestyrelsesformand Gunnar Hansen aflagde bestyrelsens beretning, og kom blandt andet ind på: 

 Tidligere bestyrelsesmedlem Ejner Nielsen blev mindet 
 2024 bød igen på fremskridt og rekorder i forsikringsklubben og på kontoret i Haderslev 
 Skadeforløbet i 2024 var tilfredsstillende, og vi kan tilbagebetale 7,7 mio. kr. til medlemmerne 

ved at vi i 2025 nedsætter bilforsikringerne med 14 % i GF Sønderjylland og 12 % i GF for 
Ledere. Det er bedre end landsgennemsnittet i GF 

 Samlet set har der også været overskud på privatforsikringer, Landbo og Erhvervsforsikringer 
og tilbagebetalingen blev 1 % i 2025 

 Der har nu i 3 år ikke været ekstraordinære prisforhøjelser i GF. Det medvirker til stor 
søgning mod GF 

 25 procent af medlemmerne har haft brug for vejhjælp, og ordningen er blevet brugt, som 
den var tænkt. Ordningen har markedets bedste dækning til de laveste priser i Danmark 

 Der har været nettotilgang på 747 medlemmer 
 Gennemgang af landsdækkende og lokale medlemsfordele 
 Personalestaben var udvidet i årets løb, Marco Holm Tarp er udnævnt til forretningsfører, og 

Iman Chahrouk er udnævnt til souschef. Nels Thorsgaard er gået på pension.  
 Gunnar Hansen takkede personalet for god indsats i en travl tid 
 Klubøkonomien er fortsat god og sund med et driftsoverskud på godt 2 mio. kr. og overskud 

på værdipapirer på 3,3 mio. kr. 



Den 14. april 2025 
 

2 
 

 Investeringspolitikken har været drøftet i bestyrelsen. Vi investerer kun i puljer, der har 
forholdt sig aktivt til ESG 

 Klubben er underlagt kontrol og tilsyn direkte fra Finanstilsynet, og der er kommet nye krav til 
rapportering, personalets uddannelse og bestyrelsens samlede kompetencer. Vi lever op til 
disse krav 

 Tilgængelighed er et mål på telefoner, som personlig betjening på kontoret samt på 
Facebook og hjemmesiden 

 
Spørgsmål og kommentarer fra medlemmer 
Der var ingen spørgsmål eller kommentarer. 
 
Generalforsamlingen tog bestyrelsens beretning til efterretning. 
 
 
3. Forelæggelse af klubbens årsregnskab til godkendelse 
Revisor Allan Nielsen gennemgik årsregnskabet for 2024. Uddrag af årsrapporten var omdelt.  
 
Driftsresultatet er på 2,1 mio. kr. Regnskabet udviser et resultat på 5,3 mio. kr. der overføres til 
egenkapitalen. Egenkapitalen er herefter 41,9 mio. kr. 
 
Spørgsmål og kommentarer fra medlemmer 
Der var ingen spørgsmål eller kommentarer. 
 
Generalforsamlingen godkendte klubbens årsregnskab. 
 
 
4. Forslag fra bestyrelse eller medlemmer 
Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne. 
 
Bestyrelsen indstillede to forslag til vedtægtsændringer, som var fremsendt som bilag til indkaldelsen 
til generalforsamlingen. Gunnar Hansen motiverede de to forslag.  
 
Nedlæggelse af suppleantposten til bestyrelsen 
§ 8 stk. 6: ”Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant” ændres til ”Valg af 
bestyrelsesmedlemmer”. 
§12: ”Der vælges en suppleant hvert år” slettes. 
 
Et medlem satte spørgsmålstegn ved, om ændringen kunne godkendes, idet der ved et 
bestyrelsesmedlems forfald kan opstå stemmelighed i bestyrelsen.  
Gunnar Hansen svarede, at der allerede er taget højde for den situation, idet en beslutning skal 
have flertal i bestyrelsen, og der vil ikke være flertal med 2 stemmer for og 2 imod. 
 
Ovenstående vedtægtsændring blev derefter godkendt. 
 
Skærpelse af tegningsreglerne 
§ 14: ”Klubben tegnes af bestyrelsens formand, eller af 2 andre medlemmer af bestyrelsen i 
forening.” ændres til ”Klubben tegnes af bestyrelsens formand i forening med et bestyrelsesmedlem, 
eller den samlede bestyrelse.” 
 
Ændringen blev godkendt uden bemærkninger.  
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5. FastsætElse af klubkontingent
Bestyrelsen foreslog uændret klubkontingent på 60 kr. pr. år, hvilket blev godkendt af
generalforsamlingen.

6. Yalg af bestyrelsesmedlemmer og en suppleant

V alg af bestyrel sesmedlemmer:
Bes$relsen består a*

r Formand Gunnar Hansen
r Næstformand Torben §kiødt
. Medlem
r Medlem
. Medlem

Lars Blunck
Bent Clausen

.Lene Leø

På valg til bes§relsen var To$en §kjødt og Lene Leø, der begge modtog genvalg.

Dirigenten orienterede om, at der ikke var indkommet yderligere kandidater inden for fristen.

Torben S§ødt og Lene Leø blev valgt til bestyrelsen.

Valg af en suppleant:
Punktet udgår som konsekvens af vedtægtsændringen besluttet under dagsordenens punkt 4.

7. Yalg af revisor
Bestyrelsen foreslog revisionsfi rmaet RN D Partner, Haderslev.

RND Partner blev valgt som revisor.

8. Eventuelt
Et rnedlem spurgte, orn investeringspolitikken betyder, at man hverken investerer iangrebsvåben
eller forsvarsindustri.
Gunnar Hansen svarede, at der investeres i forsvarsindustrien.

Ber var ikke flere spørgsmål eller bemaerkningel og dirigenten takkede for god ro og orden og gav
ordet til formanden.

Bestyrelsesformand Gunnar Hansen takkede Kasper S$emegaard for indsatsen som dirigent, og
takkede medlemmeme for opbakningen og det flotte fremmøde til generafforsamlingen.
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